
                     

                                       

                                   Τροποποίηση  Καταστατικού          

    Στις 25/5/23 συνεδρίασε το Δ.Σ.   με μοναδικό θέμα: 

<< Τροποποίηση καταστατικού  Σ.Σ.Τ.Ε. Προτάσεις  συνδικαλιστικών παρατάξεων>> 

Η Αναγεννητική Πρωτοβουλία, οριστικοποίησε, εξ αρχής,  τις θέσεις της ( 3.4.23 ) με 

επιστολή προς την σχετική  << Επιτροπή τροποποίησης του καταστατικού>> , 

έχοντας λάβει υπόψη   την εμπειρία του 2014 . 

<<Το 2014,  σε αντίστοιχη ανεπιτυχή  προσπάθεια τροποποίησης του καταστατικού , μετά 

από αλλεπάλληλες  συνεδριάσεις του Δ.Σ.,   υπήρξε πλειοψηφική κατάληξη  σε σχέδιο που 

προωθήθηκε  προς  έγκριση. Είναι προιόν πολλών συνεδριάσεων, έχει μορφοποιηθεί και 

αποτελεί βάση εργασίας της επιτροπής   ( τηρείται στην γραμματεία του Συλλόγου>>. 

Τρία ήταν τα κρίσιμα  θέματα της τροποποίησης :                                                                                                                               

Α. Διάρκεια της θητείας του  Δ.Σ.  Η πρόταση ήταν  τριετής θητεία στην θέση της 

ισχύουσας διετούς. Χωρίς να μας εκφράζει η πρόταση,  συμφωνήσαμε                                        

προκειμένου να   επιτευχθεί η απαιτούμενη απαρτία. 

Β. Εκλογικό σύστημα . Το καταστατικό προβλέπει << Εφαρμόζεται η απλή αναλογική 

με μυστική ψηφοφορία >>..                                                                                                                                         

Όμως ,στην πράξη  εφαρμόζεται το σύστημα της ενισχυμένης του ν.1264/82 που 

αποκλείει από την  εκπροσώπηση στο Δ.Σ.  κινήσεις που  δεν  συγκεντρώνουν τους 

απαιτούμενους ψήφους για εκλογή ενός Δ .Συμβούλου (εκλογικό μέτρο.).                                                                                                        

Προτείναμε  συγκεκριμένη τροποποίηση που δεν έγινε δεκτή, επειδή,  όπως μας  

είπαν ,επιμένοντας ότι   << αντίκειται στον ν.1264/82 >>.                                                                                                       

Εναλλακτικά,  προτείναμε  κοινή δήλωση – δέσμευση  όλων των κινήσεων, ότι η 

μοναδική  ερμηνεία  της διάταξης του καταστατικού   είναι η απλή -ανόθευτη 

αναλογική, χωρίς βεβαίως  να απαιτείται  αλλαγή  του καταστατικού . Δεν έγινε ούτε 

αυτή   δεκτή.    

Γ. Αύξηση των Διοικητικών Συμβούλων σε 15 από 11. Δεν συμφωνήσαμε  γιατί   θεωρούμε 

υπερβολική  αυτή την τροποποίηση σε ένα Σύλλογο με συνεχή μείωση της δύναμής 

του. Κάθε χρόνο  διαγράφονται, λόγω θανάτου, πάνω από 100 μέλη, ενώ 

εγγράφονται  ελάχιστες δεκάδες. Άλλωστε  η πρόταση προκαλεί μεγάλες  

αντιδράσεις στη βάση των συναδέλφων με αποτέλεσμα την καταψήφιση  στις 

κάλπες.                                                                                                                                                

                                

                                    Ανακοίνωση  23/29.5.23                



Δ. Προτείναμε - συμφωνήσαμε  σε  νέο θεσμό << Γενικό Συμβούλιο >> σύμφωνα με 

τον οποίο την παραμονή της Γ.Σ, του Συλλόγου  θα συνέρχονται  στην Αθήνα  οι 

τριμελείς  γραμματείες των παραρτημάτων, όπου μαζί με το  11/μελές  Διοικητικό 

Συμβούλιο << θα συζητάει το πρόγραμμα των επιδιώξεων του Συλλόγου  για  τον 

επόμενο χρόνο.......>> .Έτσι ,με  λόγο και γνώμη  θα αποκτήσει νόημα η  πρόσκληση 

κάθε χρόνο των συναδέλφων των παραρτημάτων για τη Γ.Σ.                                                                                                                                 

Θεραπεύεται, έτσι, η  μη εκπροσώπηση της περιφέρειας στο  Δ.Σ. 

Στο συγκεκριμένο  Δ.Σ. ο πρόεδρος, μετά την τοποθέτηση  και των άλλων κινήσεων,, 

Έκλεισε – απέσυρε το θέμα << τροποποίηση καταστατικού>>όταν  η Α.Π.  παρέμεινε 

αμετακίνητη  στο θέμα  του 15/μελούς Δ.Σ. 

   Γράφτηκε ,έτσι,   η τελευταία φάση  ενός θέματος που  άνοιξε για να κλείσει άδοξα 

γιατί  υπηρετούσε στον αποπροσανατολισμό   και στην αγωνία  της πλειοψηφικής 

συμμαχίας να παρουσιάσει έργο .                                                                                                                                                       

Τώρα τρέχουν στα παραρτήματα ,κομιστές  πρότασης ασφαλιστικής εταιρείας  

διαχωρισμού των συνταξιούχων ,ανάλογα με την ηλικία τους  στον εξαιρετικά 

ευαίσθητο τομέα της υγείας!!!.   

                                                                      Η Συντονιστική Γραμματεία                                                                                                  


